

εκτοξευτήρας

«Η απόφαση που έλαβε από το υπουργικό συμβούλιο αφορά στην πώληση 182 αρμάτων μάχης τύπου "Λέοπαρντ", 11 αρμάτων μάχης άλλου τύπου, 483 εκτοξευτήρων πυραύλων και 6.520 αντιαρματικών πυραύλων», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 3-2-1977, σελ. 8.

«Οι ίδιοι κύκλοι υπογραμμίζουν ότι οι πύραυλοι "SS - 22" που εκτοξεύονται από κινητούς εκτοξευτήρες, οι οποίοι είναι πρακτικά αδύνατο να εντοπισθούν από πριν, θα αποτελέσουν άμεση απειλή για τις δυτικές βάσεις, όπου θα τοποθετηθούν οι νέοι αμερικανικοί πύραυλοι "Πέρσινγκ - 2" και "Κρούζ"», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 1-3-1980, σελ. 10.

εκχιονισμός

«Οι χρήσεις του UNIMOG είναι ποικίλες: Μεταφορές προσωπικού σε απροσπέλαστα από άλλα οχήματα εδάφη, δασοπυροσβέσεις, εκχιονισμοί, καλωδιώσεις, εξωρύξεις και πλήθος άλλων εφαρμογών», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 3-12-1991, σελ. 3.

ελευθεροεπαγγελματίας

«Η Ένωση Ελευθεροεπαγγελματιών Γιατρών Αττικής έχει, φυσικά τη θέση της σ' αυτή την έρευνά μας...», Λουκία Πετρίτση, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 21-1-1983, σελ. 4.

«Ένωση Ελευθεροεπαγγελματιών Γιατρών Αττικής - Ανακοίνωση Τύπου», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 21-2-1983, σελ. 3.

ελευθεροεπικοινωνία

«Εκτός όμως από την επιστροφή των προσφύγων στα σπίτια τους, ανέφερε ο κ. Λυσσαρίδης, πρέπει οπωσδήποτε να κατοχυρωθεί το δικαίωμα της ελεύθερης εγκαταστάσεως, της περιουσίας και της ελευθεροεπικοινωνίας και να δημιουργηθεί μία κεντρική κυβέρνηση η οποία θα εγγυάται το ενιαίο της χώρας», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 20-2-1977, σελ. 2.

εμπορευματοκιβώτιο

«MILANO, 18 Φεβρουαρίου. Ασσόσιεϊτεντ Πρες. - ..Τα λαθραία τσιγάρα είχαν φορτωθεί σε φορτηγό τραίνο από τη Θεσσαλονίκη, κρυμμένα σε εμπορευματοκιβώτιο», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 19-2-1977, σελ. 8.

«Το προϊόν της ληστείας είναι νέα νομίσματα των δέκα φράγκων και βρίσκονταν μέσα σε μεγάλο εμπορευματοκιβώτιο», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 29-7-1977.

«Πριν από μια βδομάδα το υπό σημαία Αγίου Βικεντίου φορτηγό πλοίο "Καρλ-Μεντ" προερχόμενο από Σρι Λάνκα ξεφόρτωσε στο Ικόνιο Κερατσινίου 20 εμπορευματοκιβώτια ("κοντέινερ") που περιείχαν τσάι», Σπύρος Πάνου, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 25-1-1992, σελ. 3.

«Δύο εμπορευματοκιβώτια με ουίσκι Μπαλαντίνς, αξίας περίπου 40 εκατ. δρχ., εκλάπησαν από τις αποθήκες του Οργανισμού Λιμένος Πειραιώς (ΟΛΠ)», Γ. Κ., *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 13-2-1992, σελ. 8/28.